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中心：______________            姓名：_______________ 

1100906 高中職生 中翻英短文翻譯 題目 

 

 

 

在瑞典有一個全國性計劃，政府計畫使全瑞典每一個家庭都有一

台電腦。2017 年瑞典 93%的家庭有電腦，也就是說，仍有 7%的家

庭沒有電腦。沒有電腦的家庭，孩子們是很吃虧的。如果家中有電腦

的話，孩子從小就可以使用電腦，並運用 Google 找到適當的程式指

令，學習寫程式，因此我們國家應該實行一個前瞻計劃，在幾年之內，

使全國每一個家庭都有一台電腦，提升國家競爭力。 

 

 

指令       instruction 

前瞻計畫   foresight program 
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1100906 高中職生 中翻英短文翻譯 參考答案 

 

 

 

There’s a national project in Sweden. The government planned to make 

each family in Sweden have a computer. There were 93% of the families 

having computers while there were still 7% having no computers. Children 

whose family don’t own a computer would be treated unfairly. If there’s a 

computer in the family, children can use computers from youth. They can 

also apply Google to find out the appropriate instruction and learn to write 

the program. Therefore, our country shall practice a foresight program to 

advance the competitiveness of our country by having each family own a 

computer in few years.    

 

            

  

   

  


